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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. július 17. (hétfő) napján 10 óra 30 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri tárgyaló termében megtartott rendkívüli, nyilvános 
üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád elnök; 
     Faragó Zsolt elnökhelyettes; 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
 

Ülés közben érkezett:  Mácsik Henrietta külső bizottsági tag 
 
Távolmaradását jelezte:  Móra Viktória bizottsági tag; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens; 

Kovács Klaudia adminisztrátor; 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens; 

 
Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 3 
bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 10 óra 30 perckor 
megnyitja. 
 
Murvai Árpád elnök: 2 fő jelezte, hogy késni fog a mai ülésről, de igyekszik ideérni. A 
meghívóban szereplő napirendi pontokhoz van-e valakinek hozzáfűzni valója vagy javaslata? 
Nem látok ilyet. A napirend szerint zárt üléssel kezdünk. A kiküldött napirendre szavazunk. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendi pont elfogadására vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította 
meg: 

 
NAPIREND 

Zárt ülés: 
 
1. napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Szekszárdi Utánpótlás-nevelő Football Club 2023. évi I. féléves 
munkájáról és terveinek bemutatásáról 
(55. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Kárpáti Zoltán elnök 
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2. napirendi pont: 
A Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. gazdasági átvilágítása és annak 
elemzésének továbbítása a Közgyűlés felé 
(szóbeli) 
 
Nyilvános ülés:  
 
3. napirendi pont: 
A Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten pedagógiai programja 
(54. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 

 
A bizottság 10 óra 32 perctől 11 óra 33 percig zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével 
nyilvános ülésen folytatja munkáját az elfogadott napirend szerint. 
 
3. napirendi pont: 
A Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten pedagógiai programja 
(54. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Ez az, amit az elmúlt ülésen nem fogadtunk el. Megkaptuk azóta, 
köszönöm szépen, ahogy Horváth úr fogalmazott, tekintélyes oldalszámú és tartalmú ez a 
pedagógiai program. Tisztelettel kérdezem Annamáriát, hogy van-e szóbeli kiegészítése? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Köszönöm, nincsen. Nem szeretném 
különösebben mentegetni magunkat meg a hivatalt, de láthatták, hogy nagyon terjedelmes 
anyag, nem szoktuk valóban kiküldeni ezeket így, főleg akkor, amikor igazából véleményezési 
jogot tartalmazott ez a dolog. Egyetértési joga akkor lett volna az Oktatási Bizottságnak, hogy 
ha valamilyen többletköltséget rótt volna rá módosítás. A jövőben egyébként, ahogy néztem 
az új pedagógus életpályáról szóló törvényt, jóváhagyási joga lesz majd az ilyen 
dokumentumokkal kapcsolatban a Bizottságnak, úgyhogy amennyiben igényt tartanak rá, 
akkor természetesen mindig megkérjük elektronikusan és akkor valamennyi anyagot ki fogjuk 
küldeni. Az továbbra is fennáll, amit ugye az előterjesztésben írtam, hogy igazából ezek formai, 
technikai kiegészítések voltak. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Van-e kérdése valakinek a kapott írásbeli anyaggal 
kapcsolatban? 
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Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Ha jól értem, akkor 21-ben módosításra került az 
aktuális jogszabályoknak, illetve az új intézményi mérési feltételeknek köszönhetően. Azt 
szeretném kérdezni, ugye kétféle dokumentumot kaptunk, az elsőben ugye piros és zöld színes 
és áthúzott, illetve, amit megtekintettem a Humán Osztályon, ott is voltak abban a 
dokumentumban kihúzott szövegrészek, hogy ezek a módosítások 21-ben történtek vagy 
betoldások tartalmilag? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Ezek a módosítások, amik most színesben 
látszódtak, ezek a jelenlegiek voltak elsősorban, de én valószínűsítem, hogy benne maradt a 
régi is, mert amit nekem papíralapon először elküldött az óvodavezető, abban is voltak 
kihúzások. Ezt jeleztem is neki, és akkor azt mondta, hogy akkor az véletlenül maradt benne. 
Azt is megkérdeztem, hogy mitől piros, mitől zöld, van-e valami lényeges eltérés? Azt mondta, 
hogy csak annyi, hogy a feladatokat kiosztották a munkaközösségeknek és mindegyik 
munkaközösség más szint használt, hogy lássák, hogy ki mit dolgozott rajta, úgyhogy ennyi. 
Ezért is küldtem ki mind a kettőt, hogy lehessen látni, hogy igazából tényleg milyen jellegűek 
voltak ezek a módosítások. Meg kell, hogy mondjam, hogy én se olvastam végig, elejétől a 
végéig, ez nagyon hosszú. Általában egy bizalmi kapcsolat van az osztályunk és a vezetők 
között, tehát mi elhisszük nekik, hogy valóban úgy csinálják a dolgot, ahogy kell. Az 1. Számú 
Óvoda vezetőjére pedig különösen igaz az, hogy ő nagyon precízen, a jogszabályok szerint jár 
el, előbb tudja, hogy milyen változások vannak, mint ahogy az Osztály utánamenne és 
elmondaná nekik. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Más kérdés? Úgy látom, hogy nincs. Hozzászólás? 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Annyi hozzászólásom lenne, hogy ahány pedagógiai 
programot én az elmúlt években megismertem, volt szerencsém betekinteni, én is azt 
erősíthetem meg, hogy ugyan nem vagyok szakértője a témának, de a többi pedagógiai 
programmal nagyjából összhangban van, tartalmilag ugyanazokat a pontokat tartalmazza, 
nyilván valaminek a megfeleltetése ez, szabálykövetése ez, ebből a szempontból 
megfeleltethető, úgyhogy azt gondolom, hogy rendben van ez a pedagógiai program. 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: A tanfelügyeleti ellenőrzésről volt itt egy 
beszámoló. A tanfelügyeleti ellenőrzésben külön kiemelték, hogy mennyire szabályszerű és 
mennyire pontos és megfelelő a pedagógiai programjuk. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Felhívnám az óvodavezető figyelmét arra, hogy 
olyasmit írni nem szerencsés. Azt gondolom, hogy a tehetséggondozó műhelyeknél a 
létrehozásuk a kimagasló területek, illetve az óvodapedagógusi érdeklődés alapján történik, 
tehát az, hogy az óvodapedagógus érdeklődése a tehetségműhely alapításának, 
létrehozásának egy feltétele, ez nem túl szerencsés. Lehet, hogy kompetenciájának 
megfelelően, nyilván a habitusa, személyisége, de ez, hogy az érdeklődés, és vastagbetűkkel 
szerepel a szövegben, nem túl szerencsés, mert félreérthető. Én értem, hogy mire gondolt az 
óvodavezető jelen esetben, csak, és nem tételezek fel semmi rossz szándékot mögötte, de 
azért ilyenekre, azt gondolom, hogy figyelni kellene. Köszönöm szépen! 
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Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Más hozzászólás? Nem látok hozzászólást, lezárom a vitát. 
Kérem, hogy a határozati javaslatot, amit megkaptunk, arra szavazzunk. Elfogadjuk ezt a 
pedagógiai programot, ugye augusztusi határidőnk volt, de ezt most megtesszük, tehát 
tudomásul vettük és elfogadjuk. Aki ezzel egyetért, jelezze. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

72/2023. (VII.17.) határozata 
a Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten pedagógiai programjáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága – a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 6. pontja 2. alpontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva – a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 
26. § (1) bekezdése alapján a Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten 2023. szeptember 1-
jén hatályba lépő pedagógiai programját véleményezte és támogatja. 
 
Határidő:  a döntéshozatal napja 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
 
 
További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 11 óra 40 perckor 
berekeszti.  
 
 

K.m.f 
 
 
 

Mácsik Henrietta 
                  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 
 

dr. Gyulay Soma 
  jegyzőkönyvvezető 

  

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 
                aljegyző 

 


